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Zápisnica z Valného zhromaždenia Tatranského okrášľovacieho spolku 
 
 
Miesto konania schôdze:  Tatranská Lomnica, Humno Pub, Vysoké Tatry 
Dátum:     16.5.2012 
Čas:     12.30 
 
 
Prítomní členovia: 
 
Na základe priloženej prezenčnej listiny v počte 24 členov z 47 členov TOS1. 
 
 
Program: 
 
1. Otvorenie VZ 
2. Kreácia pracovných orgánov VZ 
3. Správa o činnosti za predchádzajúce obdobie 
4.  Stanovenie priorít pre nasledujúce obdobie 
5.  Iné 
6. Záver 

 
 

Komentár k bodu 1: Otvorenie 
 
Valné zhromaždenie otvoril a prítomných privítal predseda Správnej rady Tatranského 
okrášľovacieho spolku; ďalej len “TOS”; Róbert Kukučka. Prítomných oboznámil                        
s programom Valného zhromaždenia; ďalej len „VZ“; a vyzval ich, aby zodvihnutím rúk 
hlasovali za prijatie programu VZ.  
 
Absolútnou väčšinou prítomní hlasovali za prijatie nasledujúceho programu. 
Róbert Kukučka zároveň konštatuje uznášaniaschopnosť VZ na základe prítomnosti            
51, 06 % členov TOS.   
 
 
Komentár k bodu 2: Kreácia pracovných orgánov VZ 
 
Róbert Kukučka vyzval členov TOS, aby VZ určilo a zároveň obsadilo členov pracovných 
orgánov, pričom je potrebné obsadiť predsedajúceho VZ, ktorý vedie VZ. 
 
Správna rada nominovala za predsedajúceho VZ Patrika Kolesára; ďalej len predsedajúci; a  
dala v mene Správnej rady o návrhu hlasovať. Prítomní členovia TOS zvolili predsedajúceho 
jednohlasne. 
 
Za zapisovateľa bola do funkcie nominovaná Ilona Škultétyová. Prítomní členovia TOS 
zvolili zapisovateľa jednohlasne. 
 
Komentár k bodu 3: Správa o činnosti za predchádzajúce obdobie 
 
Predsedajúci VZ rozdal prítomným výročnú správu TOS za rok 2011 s odôvodnením, že v nej 
nájdu súhrnné informácie o činnosti spolku k 31.12.2011. Zároveň navrhuje, aby táto výročná 
správa tvorila nedeliteľnú súčasť týchto stanov.  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
1	  Zoznam	  členov	  TOS	  tvorí	  prílohu	  zápisnice	  	  
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Predsedajúci otvoril diskusiu k výročnej správe a požiadal členov, aby sa vyjadrili k práci 
spolku za minulý rok.  
 
Členovia vyjadrili uznanie s prácou spolku za rok 2011.  
 
Komentár k bodu 4: Stanovenie priorít pre nasledujúce obdobie 
 
Členovia v prvom rade poukázali na brigádu, ktorá sa konala 5.5.2012, a navrhli, aby boli do 
spolku prijatí všetci zúčastnení, ktorí nie sú k dnešnému dňu členmi spolku.  
 
Výkonný riaditeľ predstavil koncept práce spolku pre rok 2012 v nasledujúcih bodoch: 

1. Dokončenie chodníka medzi Porpadským plesom a Štrbským plesom 
s pokračovaním po brehu Popradského plesa a vstupoch pri Symbolickom 
cintoríne v spolupráci s nadáciou JOJ, nadáciou Tesco, Správou Tanap a ŠL 
TANAP. Pokračovanie na brehu plesa vzniklo z podnetu riaditeľa S-TANAP Ing. 
Majka. Pokračovanie na Symbolickom cintoríne vzniklo z podnetu Dominika 
Michalíka zo ŠL- TANAP. 

2. Pokračovať a podporiť projekt Green patrol 
3. Dotiahnuť spoluprácu s nadáciou Pontis v rámci programu naše mesto 

a pritiahnuť dobrovoľníkov na dobrovoľnícke práce, a to konkrétne: 
a. Lojšov prameň- revitalizácia a oprava pamätníka 
b. Prerezávanie haluziny v oblasti Hrebienka 
c. Rekultivácia plochy v intraviláne Tatranskej Lomnice.  

4. Kultúrna pastva - dokončenie konceptu spolu s Centrom výskumu živočíšnej 
výroby z Nitry a príprava spustenia 

5. Povesti z Vysokých Tatier - dotiahnutie vydania 
6. Pamätník Alfréda Grosza - dotiahnutie povolení 
7. Záchrana električiek - spustenie reklamnej kampane na území Slovenska 
8. Kone na štrbskom Plese - dotiahnuť so starostom koncept 
9. Letné bežecké úpravy - dotiahnuť so spoločnosťou Adidas 
10. Čisté Tatry - pripraviť pokračovanie pre hotely 
11. Tatranské lesné kino - pripraviť aj tento rok 
12. Parkové úpravy - dotiahnuť v okolí Grandhotela Praha a Hotela SASANKA 

v Tatranskej Lomnici 
13. Dotiahnuť Chatu Čučoriedka 

 
Ďalej členovia žiadajú výkonného riaditeľa, aby zlepšil komunikáciu s členmi spolku 
a posielal častejšie informácie o dianí v spolku. Doterajšia forma informovania 
prostredníctvom newslettera sa im zdá nedostatočná. Výkonný riaditeľ navrhuje zmenu web 
stránky, ktorá tento problém vyrieši okrem iného aj formou blogu a prispievania pravidelných 
aktualít, zverejňovaním zápisníc zo zasadnutí orgánov v privátnej zóne a pod.  
 
Výkonný riaditeľ navrhuje po vzore Uhorského karpatského spolku zriadenie pracovných 
komisií, ktoré sa budú zaoberať dianím v spolku. Predmet a formu nechá na mailovú diskusiu, 
ale na začiatok navrhuje zriadiť športovú sekciu. Táto by mohla robiť tzv. „turistiku pre 
všetkých“. Ideou by bolo vodenie detí z podhoria na pravidelné túry. Spoluprácu prisľúbili už 
aj horskí vodcovia v rámci svojho voľného času.  
 
Predseda Správnej rady požiadal členov, aby jednoduchou väčšinou zodvihnutím rúk prijali 
nasledujúce uznesenie č. 1 VZ: 
 
Členovia valného zhromaždenia zo dňa 6.5.2012 Tatranského okrášľovacieho spolku 
zaväzujú Správnu radu a výkonného riaditeľa vykonať tieto projekty:  
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1. Dokončenie chodníka medzi Porpadským plesom a Štrbským plesom 
s pokračovaním po brehu Popradského plesa a vstupoch pri Symbolickom 
cintoríne.  

2. Pokračovať a podporiť projekt Green patrol 
3. Dotiahnuť spoluprácu s nadáciou Pontis v rámci programu naše mesto 

a pritiahnuť dobrovoľníkov na dobrovoľnícke práce, a to konkrétne: 
a. Lojšov prameň- revitalizácia a oprava pamätníka 
b. Prerezávanie haluziny v oblasti Hrebienka 
c. Rekultivácia plochy v intraviláne Tatranskej Lomnice.  

4. Kultúrna pastva - dokončenie konceptu spolu s Centrom výskumu živočíšnej 
výroby z Nitry a príprava spustenia 

5. Povesti z Vysokých Tatier - dotiahnutie vydania 
6. Pamätník Alfréda Grosza - dotiahnutie povolení 
7. Záchrana električiek - spustenie reklamnej kampane na území Slovenska 
8. Kone na štrbskom Plese - dotiahnuť so starostom koncept 
9. Letné bežecké úpravy - dotiahnuť so spoločnosťou Adidas 
10. Čisté Tatry - pripraviť pokračovanie pre hotely 
11. Tatranské lesné kino - pripraviť aj tento rok 
12. Parkové úpravy - dotiahnuť v okolí Grandhotela Praha a Hotela SASANKA 

v Tatranskej Lomnici 
13. Dotiahnuť Chatu Čučoriedka 
14. Vytvoriť koncept WEB stránky 
15. Založenie pracovných komisií spolku 
16. Vytvoriť program turistiky pre všetkých  
17. Vytvoriť prostredie pre dobrovoľnícke aktivity 

 
Predsedajúci vyzval prítomných členov, aby zodvihnutím rúk vyjadrili súhlas alebo nesúhlas 
s predmetným Uznesením č. 1 VZ zo dňa 6.5.2012 TOS. 
 
Prítomní zodvihnutím rúk vyjadrili jednohlasný súhlas.  
 
Výkonný riaditeľ poukazuje na potrebu prijatia uznesenia, ktorým sa stanovuje výška 
členského pre rok 2012. Navrhuje VZ, aby prijalo nasledujúce uznesenie: 
 
Uznesenie č. 2 Valného zhromaždenia Tatranského okrášľovacieho spolku z dňa 6.5.2012. 
 
1. Valné zhromaždenie Tatranského okrášľovacieho spolku ustanovuje výšku členského 

príspevku pre členov združenia vo výške 5 EUR za každy 1 kalendárny mesiac roku 
2012.  

2.  Členský príspevok je splatný k 31.12.2012 v penažnej alebo nepeňažnej forme. 
3.  Členské v nepeňažnej forme je možné splniť vo forme práce v prospech spolku, 

pričom jedna hodina práce je ohodnotená sumou 5 EUR; slovom „päť eur“. Rozsah a 
miseto práce musí byť vopred odkonzultované s výkonným riaditeľom. 

4. Členské v peňažnej forme sa považuje za uskutočnené okamihom pripísania 
peňažných prostriedkov na účet Tatranského okrášľovacieho spolku, v prospech účtu 
1200016319/8320. 

 
Predsedajúci vyzval prítomných členov, aby zodvihnutím rúk vyjadrili súhlas alebo nesúhlas 
s predmetným Uznesením č. 2 VZ z dňa 6.5.2012 TOS. 
Prítomní zodvihnutím rúk vyjadrili jednohlasný súhlas.  
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Komentár k bodu 5: Iné 
 
Patrik Kolesár upozornil členov, aby si pozorne preštudovali účtovnú závierku spolku za rok 
2010. Okrem iného konštatoval, že spolok hospodáril s účtovným ziskom vo výške            
190 993,58 EUR  
 
Preto navrhuje prijať nasledujúce uznesenie č. 3:  
 
Uznesenie č. 3 Valného zhromaždenia Tatranského okrášľovacieho spolku z dňa 6.5.2012 
 
Členovia združenia Tatranského okrášľovacieho spolku na Valnom zhromaždení dňa 
6.5.2012 prijali rozhodnutie, ktorým sa účtovný zisk vo výške 190 993, 58,- EUR(slovom 
„stodeväťdesiat tisíc deväťstvodevädesiattri eur a päťdesiat osem centov“) preúčtuje na účet – 
nerozdelený zisk minulých rokov. 
 
Predsedajúci vyzval prítomných členov, aby zodvihnutím rúk vyjadrili súhlas alebo nesúhlas 
s predmetným Uznesením č. 3 VZ zo dňa 6.5.2012 TOS. 
Prítomní zodvihnutím rúk vyjadrili jednohlasný súhlas.  
 
Komentár k bodu 6: Záver 
 
Predsedajúci poďakoval prítomným za účasť. 
 
 
 
 
 
 
Za správnosť:  
 
 
Pavla Škultétyová 
	  
	  
	   	   	   	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  	  


